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§ 13 
Medborgarförslag angående boulebanor i 
Södermalmsallén  
Svar på medborgarförslag 
SÖD 2021/957 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag angående 
boulebanor i Södermalmsallén. I förslaget föreslås att 
Södermalmsallén görs till ett boulecentrum. Enligt förslagsställarna 
finns det gott om plats i allén varför man föreslår att fyra 
boulebanor anläggs. 
  
Stadsdelsförvaltningen anser i sig att medborgarförslaget är positivt 
då det främjar friluftslivet och dessutom bidrar till ökad trygghet i 
området. 
  
I Södermalmsallén finns idag en yta som kan användas för 
boulespel. Idag underhålls ytan som en vanlig grusyta, men då 
förvaltningen ser positivt på möjligheten att kunna spela boule vid 
platsen kommer därför skötselnivån nu att höjas. Förändringen 
innebär att ytan oftare jämnas ut vilket bättre möjliggör bollspel, 
exempelvis boule. 
  
Om fler ytor för bollspel skulle anläggas behöver grönytor tas i 
anspråk. Förvaltningen anser att det finns ett värde i att befintliga 
grönytor i Södermalmsallén bibehålls, detta då bland annat hela 
allén utgör en lågpunkt vid större skyfall och därmed behövs 
grönytorna för infiltrering av dagvatten. Mot bakgrund av 
ovanstående anser förvaltningen inte det vara lämpligt att ta 
ytterligare ytor i anspråk för bollspel i allén. 
  
Förvaltningen noterar att det i nära anslutning till Södermalmsallén 
finns grusytor som kan användas för boule såsom i Fatbursparken 
norr om det genomgående stråket mellan Södra station och 
Medborgarplatsen. Vidare kommer, utifrån ett medborgarförslag, en 
ny boulebana vara anlagd i den centrala delen av Rosenlundsparken 
vid årsskiftet 2021/2022. 
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Förslag till beslut 
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 SÖD 2021/957-4 Tjänsteutlåtande Medborgarförslag 
angående boulebanor i Södermalmsallén 

 SÖD 2021/957-4.1 Medborgarförslag maskat 
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